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 ,לאיה

כנראה שהייתי , אם לא את ושיטת הטיפול היעילה

 .עדיין אצל פסיכולוג עם כדורים

והייתי  מצבי הנפשי היה ירודשהתחלתי את הטיפול כ

. יבול לגבי המשך דרכשרוי במצב של חוסר ביטחון ובל

באך הבעזרת שיטת האייפק והשילוב עם פרחי 

מפגישה לפגישה הרגשתי איך , אישית שהותאמו לי

ר בשתי הפגישות הראשונות כב. אני חוזר לתלם

אין מילים לתאר . יעיל ומהיר, הרגשתי שינוי אדיר

איך מידי פגישה נשארתי פעור פה כמה מהר ניתן 

הם לא , שהם מטופלים לטפל בדברים קשים וברגע

 .חוזרים יותר

 .האכפתי והמסור, רציתי לומר תודה על היחס החם

 ,המשיכי כך
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